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De fractie heeft de volgende vragen:

Steeds vaker vindt bij het containerparkje in de Kloosterstraat in Wouw bij plaatsing van afval plaats. 
Hoewel dit gedrag niet goed te praten is, wordt dit wel in de hand gewerkt door het feit dat de 
containers soms overvol zitten en wellicht niet vaak genoeg worden leeggemaakt, ondanks 
meldingen. Eerder is door u toegezegd hier attent in te zijn en met Saver goede afspraken te maken 
over de frequentie van het leegmaken van de containers.

1. Bent u bekend met de situatie in de Kloosterstraat in Wouw inzake de steeds vaker 
voorkomende bij plaatsingen van afval?

2. Wat is volgens u de oorzaak hiervan?
3. Welke acties heeft u tot op heden hierbij uitgezet?
4. Heeft u heldere en structurele afspraken met Saver over het tijdig leegmaken van de containers 

en zo ja welke?
5. Ligt hier ook een rol voor de nieuwe afvalcoach en zo ja, welke?
6. Hoe lang duurt het alvorens u, na een melding via de buitenbeterapp, tot actie overgaat in dit 

soort situaties?

Namens de fractie van Roosendaalse lijst, 

Eric de regt en Kees Hoendervangers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. De locatie en de meldingen zijn bekend bij het college.

2. Er zijn diverse oorzaken. De kunststof perscontainer zit nooit vol omdat deze zichzelf bij Saver 
meldt om leeggemaakt te worden. Helaas wordt er soms een veel te grote zak in gepropt die klem 
blijft zitten. Hierdoor blokkeert de inwerp opening en kan de container niet meer worden gebruikt. Dit 
was het geval op maandag 7 oktober. Op 8 oktober is dit verholpen door Saver. Ook wordt de blik bak 
zeer goed gebruikt en wordt deze inmiddels vaker leeggemaakt. De constructie van de ondergrondse 
container zorgt er echter voor dat het blik vak zicht niet goed vult. Hierdoor lijkt het alsof de bak vol is.

3. Saver heeft opdracht gekregen de blikbakken vaker leeg te maken. Ook werkt Saver aan een 
structurele oplossing voor het vullingsprobleem. Deze oplossing wordt nu getest en zo snel mogelijk 
uitgerold over de gehele gemeente.

4. Ja. Saver zorgt ervoor dat de ondergrondse containers zo vaak geleegd worden, dat gebruikers 
altijd de mogelijkheid hebben om afval aan te bieden. Indien de gemeente een melding doet van een 
volle container voor glas, textiel, kunststof verpakkingen, e-waste enz dan wordt deze de volgende 
werkdag voor 17:00 geledigd. 

5. Op dit moment nog niet. Eerst dienen de faciliteiten op orde te zijn. Ook wordt het probleem van te 
grote zakken kunststof meegenomen in de algemene communicatie. De afvalcoach wordt 
ingeschakeld als blijkt dat het na deze acties een probleem blijft op deze locatie.

6. Een melding via de BuitenBeter app wordt na binnenkomst direct doorgezet naar Saver. Saver 
reageert daar zo snel mogelijk op. Storingen en bijplaatsingen zijn uiterlijk de werkdag erna opgelost.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Drs. C.F.G.R. Koenraad


